
Demanen que Vallter 2000 tingui activitat tot l«any

La Comissi� Assessora del Ripoll�s ja treballa per tenir ober ta la muntanya

365 dies

ACN | CAMPRODON

Despr�s de les tensions viscudes entre la direcci� de Vallter 2000 i els municipis de la Vall de Camprodon durant

la passada temporada d'esqu�, Ferrocarrils de la Generalitat - l'entitat gestora de l'estaci� - va crear la Comissi�

Assessora del Ripoll�s que engloba les dues estacions de la comarca i pret�n millorar i optimitzar el

funcionament d'aquestes instalálacions. La comissi� reuneix agents pol�tics i econ�mics del Ripoll�s i s'ha

marcat com a objectiu conver tir Vallter 2000 en una estaci� de muntanya que estigui activa durant els 365 dies a

l'any. De moment ja s'han reunit dues vegades i aquesta propera tardor es tornaran a trobar per ultimar els

serrells de la temporada d'esqu�.

El passat mes de desembre va n�ixer la Comissi� Assessora del Ripoll�s de la m� de Ferrocarrils de la

Generalitat de Catalunya (FGC) despr�s que l'organisme es fes c�rrec de la gesti� de Vallter 2000. Actualment,

FGC s'encarrega de les dues estacions que hi ha a la comarca, Vall de N�ria i Vallter 2000. La creaci� d'aquest

ens es va produir uns mesos abans de les tensions que van sorgir entre Ferrocarrils i els municipis de la Vall de

Camprodon pel dia de tancament de la temporada d'esqu� de Vallter 2000. Concretament, els alcaldes d'aquesta

zona es van queixar que l'estaci� tenia previst tancar les seves por tes abans que altres instalálacions

gestionades per l'organisme i van assegurar que aix� perjudicaria l'economia de la zona. Finalment, l'estaci� va

decidir allargar un cap de setmana m�s la temporada.

Mig any despr�s d'aquests esdeveniments, l'alcalde de Camprodon, Esteve Pujol, ha assegurat que aquests

incidents van ser deguts "a la manca de comunicaci� entre els organismes". "Ferrocarrils de la Generalitat va

comen�ar a gestionar l'estaci� quan la temporada ja estava iniciada i �s probable que el problema fos que no hi

havia canals de comunicaci�", ha apuntat. Davant d'aix�, Pujol ha explicat que la Comissi� Assessora del

Ripoll�s ha servit com una "eina" per rebre informaci� sobre el funcionament de les estacions, tractar les l�nies

de futur i poder apor tar noves iniciatives i idees. "Vallter 2000 �s un motor econ�mic i tur�stic a la vall i la

perspectiva que hi ha �s poder conver tir l'estaci� en una estaci� de muntanya, no nom�s d'hivern, que estigui

activa 365 dies a l'any", ha assegurat.

"L'assemblea reuneix representants municipals, comarcals, del m�n empresarial, del sector de l'espor t i f ins i tot

clubs d'esqu�", ha detallat Pujol. �s per aix� que, segons el batlle, es tracta d'un "gran lloc" per trobar f�rmules

"d'optimitzaci� dels recursos humans de les instalálacions". Actualment, l'estaci� ripollesa genera 97 llocs de

treball i Vall de N�ria uns 300. De moment, l'assemblea ja ha realitzat dues reunions i aquesta propera tardor es

tornaran a aplegar per ultimar els serrells de la propera temporada d'esqu�. Segons Pujol, f ins ara ja s'han

comen�at a realitzar activitats originals com trenets tur�stics, campanyes de promoci� de Vallter 2000 o



excursions.
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